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RM.0002.7.32.2018                        

PROTOKÓŁ Nr 32/2018 

z XXXII Sesji VII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 27 czerwca 2018 roku. 

 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XXXII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 10.00 dokonała 

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska. Powitała wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady. 

– Na sekretarza XXXII sesji wybrano radnego: Sławomira Kawczyńskiego. 

– Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji. 

Pan Jarosław Waszak, w imieniu wnioskodawcy – Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji punkty: 8a, 8b i 8i dotyczące 

procedowania uchwał Nr: XXXII/220/2018 w sprawie uchylenia uchwały, XXXII/221/2018  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 

lata 2018-2027 oraz XXXII/228/20 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta  

– i Gminy Piotrków Kujawski, w związku z czym numery uchwał nadane w porządku obrad 

ulegną zmianie, zgodnie z kolejnością. 

Radni podjęli głosowanie nad przyjęciem wniosku Pana Jarosława Waszaka: 13 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem, głosów wstrzymujących się i przeciwnych nie było.  

– Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie, 13 radnych głosowało za jego 

przyjęciem. 

– Protokół z sesji XXXI został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. od 25 maja 2018 r.. 

Powiedział m.in., że: spotkał się z Zarządem Powiatowym OSP w sprawie organizacji zawodów; 

uczestniczył w obchodach Dnia Dziecka oraz Dnia Matki organizowanym przez BiOK  

w Piotrkowie Kujawskim; podpisał umowę na dofinansowanie z FOGR; spotkał się z Komisją 

Stypendialną; uczestniczył w spotkaniu dotyczącym rewitalizacji w Urzędzie Marszałkowskim; brał 
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udział w uroczystościach zakończenia roku szkolnego w placówkach oświatowych naszej gminy; 

spotkał się z Zarządem Dróg Wojewódzkich w sprawie budowy chodnika w Palczewie – zdaniem 

władz gminy Piotrków Kujawski istniejący pas drogowy pozwala na budowę chodnika bez wykupu 

gruntów. Poinformował o trwających inwestycjach oraz o tych, które są na etapie przetargów. 

 

Ad. 7 

- Pani Joanna Karmowska omówiła swoje działania między sesjami, powiedziała m.in., że: brała 

udział w uroczystościach zakończenia roku szkolnego w szkołach podstawowych w Byczu  

i w Dębołęce. Poinformowała, że regularnie odwiedza instytucje z terenu gminy Piotrków 

Kujawski, np. M-GOPS. W tym miejscu podziękowała Pani Kierownik M-GOPS – Alicji Wójcik 

za pracę włożoną w akcję rozdawania żywności. Poprosiła aby podziękowania przekazać 

pracownikom M-GOPS. 

 

Na salę obrad przyszedł radny – Andrzej Schmidt, od tej pory na Sali obecnych jest 14 radnych.  

 

Ad. 8 a-k 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXII/220/2018 w sprawie przyjęcia 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

Następnie zapytała Pana Kierownika Zakładu Komunalnego – Władysława Rybarczyka czy miał on 

okazję zapoznać się z tym regulaminem oraz czy ma on w związku z tym jakieś uwagi. 

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że szkoda, że wcześniej nie miał możliwości 

przedstawić swoich uwag. Powiedział, że regulamin nie zawiera zapisów na temat działek 

letniskowych, podczas gdy inne gminy mają te zapisy; ilość gruzu przyjęta jako możliwa do 

odstawienia do punktu odbioru bezpłatnie jest bardzo mała, jego zdaniem minimum to jeden metr 

sześcienny; zmieniłby częstotliwość odbioru odpadów plastikowych w okresie zimowym na np.  

co dwa miesiące, jego zdaniem pije się wtedy dużo mniej napojów w opakowaniach plastikowych  

i dlatego jest produkowanych mniej odpadów tego typu; jeśli chodzi o popioły to zaproponował aby 

zapisać w regulaminie, że odbiera się popioły z gospodarstw rolnych; ponadto zwiększyła się ilość 

kolorów obowiązujących worków do segregacji. Na koniec zaznaczył, że wiedział o podwyżce opłat 

za śmieci, ale o szczegółach zmiany regulaminu nie wiedział. 

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że niektóre uwagi Pana Kierwonika są trafne i w związku z tym 

zaproponował wycofanie uchwały Nr XXXII/220/2018 z porządku obrad i bardziej szczegółowe jej 

omówienie w późniejszym terminie. 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że takie zmiany powinny być wprowadzane z początkiem 

roku. 
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- Pan Burmistrz powiedział, że ustalenia regulaminu dotyczą jedynie systemu a stawki dla 

prowadzących działalność gospodarczą oraz działkowców ustala, poza systemem Zakład 

Komunalny. Jeśli chodzi o ilość gruzu ustaloną jako możliwą do wywiezienia za darmo, to jako 

autor tego regulaminu starał się ustalić to na jak najniższym poziomie, aby nie obciążać Zakładu 

Komunalnego. Dodał, że Rada Miejska uchwala regulamin, ale nie jest chyba w porządku to, aby 

wykonawca, w tym wypadku Zakład Komunalny, ustalał warunki i zasady. W gminie Piotrków 

Kujawski jest podzielony system, regulamin ustala warunki dla gospodarstw domowych, a Zakład 

Komunalny, poza tym ustala stawki dla działkowców oraz prowadzących działalność gospodarczą. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że cztery kolory worków do segregacji odpadów wynikają  

z rozporządzenia wykonawczego do ustawy, nie jest to wymysł Urzędu Miasta i Gminy. Poprosił, 

aby Radni, jeśli wycofają z porządku obrad uchwałę dotyczącą regulaminu, wycofali z niego 

również uchwałę dotyczącą częstotliwości wywozów. 

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że ta uchwała jest przymiarką do pomocy ogarnięcia 

gospodarki śmieciowej. Powiedział, że na posiedzeniu komisji Rady Miejskiej miał, co do tej 

uchwały uwagi, ale w dniu dzisiejszym także je ma i uważa, że zapis „nie rzadziej niż raz w 

miesiącu” był lepszy. Zaproponował pozostawić zapisy, które były w projekcie przedstawianym  

na posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że ten zapis, o którym mówił Pan Wojciechowski jest 

zaczerpnięty z ustawy i jest on prawidłowy. 

 

Pani Joanna Karmowska ogłosiła 5 minut przerwy 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że uchwała Nr XXXII/220/2018 była szczegółowo 

omawiana przez Radę Miejską i przeszła do jej odczytania.  

 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXII/220/2018: 0 „za”, 12 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXII/220/2018 w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski nie została przyjęta. 

 

W związku z nieprzyjęciem uchwały zmienia się numeracja kolejnych uchwał, zgodnie  

z kolejnością. 

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXII/220/2018 zmieniająca uchwałę  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
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- Pan Krzysztof Żak zapytał czy w treści uchwały nie powinien być zawarty zapis, że traci moc 

uchwała poprzednio obowiązująca? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że tytuł uchwały zawiera wyraz „zmieniająca”, zatem nie ma 

konieczności stosowania zapisu o utracie mocy poprzedniej uchwały. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXII/220/2018: 10 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXII/220/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi została przyjęta zwykłą większością głosów. 

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXII/221/2018 zmieniająca uchwałę w 

sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 

Dyskusji nad projektem uchwały Nr XXXII/221/2018 nie podjęto. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXII/221/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXII/221/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości położonych na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski oraz określenia 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXII/222/2018 w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Po odczytaniu uchwały Nr XXXII/222/2018 powiedziała, ze jest to uchwała ściśle związana  

z uchwałą, której Rada w dniu dzisiejszym nie przyjęła. 

 Głosowanie dot. uchwały Nr XXXII/222/2018: 0 „za”, 12 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXII/220/2018  w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi nie została przyjęta. 

 

W związku z nieprzyjęciem uchwały zmienia się numeracja kolejnych uchwał, zgodnie  

z kolejnością. 
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXII/222/2018 w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

chronionych. 

Dyskusji nad projektem uchwały Nr XXXII/222/2018 nie podjęto. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXII/222/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXII/222/2018 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych została przyjęta jednogłośnie. 

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXII/223/2018 w sprawie ustalenia 

sposobu sprawienia pogrzebu przez Miasto i Gminę Piotrków Kujawski. 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXII/223/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXII/223/2018 w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez Miasto  

i Gminę Piotrków Kujawski została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska podziękowała Pani Kierownik M-GOPS – Alicji Wójcik za to,  

że „wychodzi w swej pracy naprzeciw ludziom”. 

- Pani Alicja Wójcik powiedziała, że jest to jej obowiązek nałożony ustawą. 

 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXXII/224/2018 zmieniająca uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski oraz projekt 

uchwały Nr XXXII/225/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na rok 2018. 

- Pan Burmistrz omówił najistotniejsze zmiany w budżecie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, 

powiedział, że: wyznaczono 12 tys. zł na zagospodarowanie centrów wsi dla Wąsewa i Jerzyc,  

na place zabaw z elementami siłowni zewnętrznych, wyznaczono środki na renowację studni 

głębinowej nr 5 – 90 tys. zł, przy czym poprosił aby zapis ten zostawić otwarty, bez numeru,  

bo brana jest także pod uwagę renowacja ujęcia w Rogalinie, dokłada się środków w kwocie 50 tys. 

zł na przebudowę ul. Kalinowej i ul. Wiśniowej, aby zakończyć całe zadanie, wyznaczono środki na 

przebudowę ul. Spółdzielczej, będzie wykonanych 5 nowych odcinków dróg na terenach wiejskich, 

wyznaczono 13 tys. zł na nowy sztandar i insygnia Rady Miejskiej, wyznaczono 50 tys. zł na 

przebudowę boiska przy szkole podstawowej w Dębołęce, wyznaczono środki na 10 miejsc dla 

dzieci w tworzonym żłobku,, wyznaczono środki na budowę kanalizacji sanitarnej w ul. 

Poduchownej i przyległych, wyznaczono 100 tys. zł na remont drogi w stronę Łączek – dotacja dla 

Powiatu, wyznaczono 5,5 tys. zł na zakup samochodu służbowego dla Policji, wyznaczono środki 

na dotacje do wymiany pieców. 
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- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że cieszy się, iż Burmistrz szuka rozwiązania problemu 

braku wody. Zapytała czy w uchwale zapisana jest zmiana dotycząca zakupu znaków? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedziała, że zmiana jest zbędna, gdyż znaki drogowe są kupowane  

ze środków na utrzymanie dróg. Dodał, ze kolejne zamówienie będzie realizowane gdy zostanie 

złożone zamówienie od sołtysów na kolejne 20 znaków z numerami posesji. 

 

- Pan Jan Bladowski zapytał czy coś będzie robione w kierunku poprawienia ciśnienia wody na 

osiedlu przy ul. Poznańskiej? 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że z pewnością tak. 

 

Salę obrad opuścił radny – Tomasz Jaroński, od tej pory na Sali obecnych jest 13 radnych. 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że stacja w Rogalinie jest warunkowo dopuszczona  

do pracy. Są tam urządzenia o ograniczonym przepływie, przy wymianie pompy może zostanie 

podniesiona jej wydajność z 600 m
3 

na 800 m
3 

na dobę. Pogłębianie studni to trudna sprawa, a aby 

mieć wodę w kolejnym roku już teraz trzeba budować kolejną studnię. 

- Pan Burmistrz powiedział, że należy szybko myśleć nad lokalizacją nowej studni. 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że ważna jest także głębokość. Rolnicy posiadają studnie 

głębinowe na takiej głębokości jak gmina, proszkownia ma studnię na głębokość 150 m, zachodzi 

podejrzenie, że to z tego powodu w nasze studnie z tego powodu są mniej wydajne. W ostatnim 

czasie jedna studnia przestała nadawać się do użytku gdyż podaje szlam i brudzi urządzenia 

- Pan Krzysztof Żak powiedział, ze słucha wypowiedzi poprzedników i nadziwić się nie może,  

bo gmina Radziejów ma dużo mniej odbiorców, ale posiada kilka ujęć wody. Powiedział także,  

że nasza gmina ma jedną hydrofornię, a poprzednia władza władowała nas w ogromne koszty 

budowy w miejscu, gdzie trzeba drogo tę wodę uzdatniać. Dodał, że dziwi się pracownikom 

hydroforni bo szydzą z ludzi, a takie „dochodzą go słuchy, że pracownik hydroforni np. mówi: 

„przyjdź z wiaderkiem to ci naleję”. Zaznaczył, że osoba, która to powiedziała jest radnym. 

- Pan Sławomir Kawczyński powiedział, że dziwi się Panu radnemu, koledze Żakowi, bo decyzję  

o hydroforni też i on sam podejmował, bo był on tez radnym w poprzedniej kadencji. 

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że Pan Kawczyński, kolegą jego nie był i nie będzie. Dodał,  

że decyzji o budowie hydroforni nie podejmowałem, zawsze był przeciwny budowie hydroforni  

w jednym miejscu. 

- Pan Piotr Dziubich powiedział, że uważa, że ta dyskusja nie powinna mieć miejsca. Powiedział 

także: „Panie Żak, Pan Kawczyński ma rację, był Pan również radnym w poprzedniej kadencji  

i co Pan zrobił z tym problemem?” 

- Pani Joanna Karmowska zamknęła dyskusję na temat hydroforni i zarządziła głosowanie nad 

wnioskiem Burmistrza na temat zapisu w uchwale budżetowej dotyczącego pozostawienia zapisu  
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o renowacji studni głębinowej bez numeru. 

Wynik głosowania: 12 „za”, 0 „przeciw, 1 „wstrzymujący się”. Wniosek został przyjęty. 

 

Salę obrad opuścili radni: Krystian Betliński i Arkadiusz Rybak, od tej pory na Sali jest obecnych 

11 radnych. 

 

 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXII/224/2018: 11 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXII/224/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski została przyjęta jednogłośnie. 

 

Na salę obrad wrócił radny Krystian Betliński, od tej pory na Sali obecnych jest 12 radnych. 

 

Głosowanie dot. uchwały Nr XXXII/225/2018: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr XXXII/225/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na rok 2018 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9 

- Pan Andrzej Schmidt powiedział, że kadencja Rady dobiega końca i w związku z tym chciałby 

przypomnieć swoją interpelację dotyczącą ufundowania tablicy, czy obelisku dla żydów  

i mniejszości narodowych, których przed wojną było na naszym terenie około 50 % mieszkańców. 

Przywołał przykład gminy Somolno, w której był organizowana niegdyś impreza trzech kultur: 

żydowskiej, ewangelickiej i katolickiej. Powiedział, że frekwencja na tej imprezie była duża. 

Powiedział też, że w Aleksandrowie Kujawskim odbył się festiwal siedmiu kultur i na koniec 

zaproponował aby zorganizować coś takiego w naszej gminie. Przypomniał także o konieczności 

odnowienia cmentarza w Lubsinie oraz grobu Małachowskiego. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że 6 tablic upamiętniających będzie postawionych, jedna z nich 

będzie upamiętniała ludność żydowską, a zajmuje się tym Starostwo. Jeśli chodzi o festiwal kultur 

to powiedział, że w tym roku jest już zbyt późno aby o tym mówić, ale jest to dobry pomysł na 

przyszłość i można to zorganizować np. w ramach jednych z kolei „Dni Piotrkowa Kujawskiego”. 

Jeśli chodzi o posprzątanie na cmentarzu w Lubsinie to stwierdził, ze tam potrzebni są mężczyźni,  

a obecnie do pracy przyjęto więcej kobiet, być może w lipcu uda się coś z tym zrobić. Jeśli chodzi  

o grób Małachowskiego, to stoi on na prywatnym gruncie. 

- Pan Piotr Dziubich powiedział, że w takim razie nie rozumie dlaczego ten grób niszczeje. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że nie można wejść na prywatną własność, aby potem nie 

odpowiadać za jej naruszenie. 
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- Pan Jarosław Waszak dodał, że pieczę nad grobami wojennymi sprawuje wojewoda, a Gmina 

dostaje na ten cel 2 tys. zł na rok. 

- Pan Piotr Dziubich powiedział, że grób żołnierza, który bronił ojczyzny powinien być otoczony 

szczególną pieczą. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że ten grób nie jest objęty opieką wojewody, bo szczątki 

żołnierza są pochowane w grobie prywatnym. 

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że być może trzeba będzie znaleźć jakieś wyjście z pomocą 

radcy prawnego w tej sprawie. 

- Pan Burmistrz powiedział, ze poprzedni proboszcz też szukał rozwiązania tej sprawy i go nie 

znalazł. 

 

Ad. 10 

- Pan Jan Braer poprosił aby przy szkole w Kozach obciąć trawę. 

- Pan Sławomir Kawczyński powiedział: „Chcę odnieść się do wypowiedzi Pana Krzysztofa Żaka. 

Chcę poprosić o wyrozumiałość sołtysów, którzy mają zapewne dużo telefonów w sprawie braku 

wody i spadku ciśnienia. My też w hydroforni mamy telefony z epitetami, łącznie z propozycjami 

przywożenia naczyń do mycia.” 

- Pan Burmistrz powiedział, że trawa w Kozach będzie skoszona. Powiedział także, że sytuacja  

z brakiem wody jest trudna, ale stara się ją ratować. Woda jest zakręcana czasowo w różnych 

rejonach, zbiorniki są napełniane maksymalnie i on sam wszystko kontroluje, ale nie może 

odpowiadać za czynności wtedy gdy go nie ma. Wówczas odpowiedzialni są pracownicy zakładu 

komunalnego oraz jego władze. 

- Pan Marian Stramowski poprosił o równiarkę. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że równiarka już pracuje. 

- Pan Krystian Betliński podziękował Urzędowi Gminy Bytoń za naprawienie drogi. Powiedział,  

że od trzech miesięcy nie jest naprawiona lampa w Palczewie. 

- Pan Burmistrz powiedział, że namawiał sam Wójta Gminy Bytoń aby tę drogę naprawił. 

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, ze dowiaduje się różnych rzeczy na temat suszy, poprosił 

o wyjaśnienie sytuacji. Powiedział także, że dochodzi do wniosku, że Burmistrz gdy Burmistrz 

pojawia się w jednostkach to pracownicy lepiej pracują, gdy go nie ma to jest z tym gorzej. 

- Pan Krystian Betliński powiedział, ze wielokrotnie odbywał rozmowy z Wójtem i Sekretarzem 

Gminy Bytoń w sprawie remontu wspomnianej wcześniej drogi. Zapytał też co z budową studni na 

stadionie? 

- Pan Burmistrz odpowiedział radnemu Krystianowi Betlińskiemu aby zakończyli to 

przekomarzanie się na temat drogi, bo to zaczyna być męczące. 

- Pan Burmistrz odpowiedział na temat suszy, że Wojewoda przesłał nam pismo z prośbą  
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o wyznaczenie ile mamy terenów objętych suszą i przesłanie tej informacji w ciągu jednego dnia do 

godz. 12.00, a następnego dnia mówiono już w radiu, że Burmistrzowie i Wójtowie nic nie robią. 

Powiedział, że odniósł wrażenie, że to typowa propaganda, żeby powiedzieć ludziom, że Wójtowie 

i Burmistrzowie czegoś nie chcą. Informacja, której oni żądali nie była możliwa do udzielenia  

w ciągu dwóch dni, bo przecież w takim krótkim czasie nie da rady zebrać informacji od sołtysów. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział jednak, że nasza gmina zrobiła wszystko w terminach 

wyznaczonych przez Wojewodę. 

- Pan Tomasz Kocent powiedział, ze wydaje mu się, iż szacowanie suszy w sytuacji gdy ona wciąż 

trwa mija się z celem, bo przecież hektarów nią objętą wciąż przybywa. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, ze zmieniło się podejście bo najpierw były zboża a potem 

truskawki no. 

- Pan Marian Stramowski powiedział, że obojętnie czy rządzi ta władza, czy inna to system jest ten 

sam. Sołtysi produkują tony papierów, a z ich pracy w późniejszym terminie nic nie wynika, albo 

niewiele. 

- Pan Jerzy Zarzeczny zapytał czy Burmistrz lub Rada Miejska nie mogą wpłynąć na władze Gminy 

Kruszwica, aby naprawili oni drogę w Mietlicy? 

- Pan Burmistrz odpowiedział, ze próbował to już załatwić w ubiegłym roku i ponowił próbę  

w obecnym. 

- Pan Jerzy Zarzeczny zapytał czy można pogłębić miejsce do wodowania łodzi w Połajewie? 

- Pan Burmistrz odpowiedział, ze było to robione, ale wówczas było więcej wody. 

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że ubytki na szosie w jej miejscowości są długo 

naprawiane. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, że jest problem z materiałem, bo pogoda nie pozwala na zachowanie 

ciągłości prac. 

- Pan Jerzy Zarzeczny zauważył, ze w niektórych miejscach sypie się kamień już trzeci raz, a np.  

w Lisiankach nie było to robione wcale. 

- Pan Jerzy Iglewski zapytał kiedy będą montowane znaki? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, ze znaki już są, ale obecnie nie mamy rąk do pracy aby je 

zamontować. 

- Pan Burmistrz dodał, że mamy problem z siłą roboczą gdyż obecnie „padły” w Ministerstwie dwa 

projekty zatrudnienia z Powiatowego Urzędu Pracy. 

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że w związku z powyższym prosi o zatrudnianie ludzi  

w inny sposób, np. na sezon albo na zlecenie. 

- Pan Burmistrz odpowiedział, ze od trzech miesięcy szuka się wykonawcy na wykonanie schodów 

w szkole w Byczu, w szkole w Piotrkowie Kujawskim, na malowanie i wykonanie schodów w WTZ 

w Nowej Wsi i nie możemy znaleźć. Do pracy zgłaszają się głównie panie. 
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Na koniec Pan Burmistrz odpowiedział na pytanie Pana Krystiana Betlińskiego odnośnie studni na 

stadionie. Sprawa jest na etapie projektu i robienia dokumantacji. 

 

Ad. 15 

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXXII sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

     Zamknięcie XXXII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:00 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/ 


